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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
DIA 17 DE MARÇ   DE 2014 
 
Data:  17 de març de 2014 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:  20,00  hores 
Fi:   21,40 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Toni Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriu Caterina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ DE DATA 19 FEBRE R 2014.-  
Oberta la sessió,  pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió ordinària de dia 19 de febrer de 2014, i 
no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per unanimitat dels assistents.  
 
 
- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR DE DATA 1 0 MARÇ 2014.- 
A continuació,  pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió extraordinària de dia 10 
de març de 2014), i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ MODIFICACIÓ PLANTILLA DE PER SONAL 
PRESSUPOST 2014.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  25 de febrer 2014,  que deia: 

“Vista la Plantilla de Personal, aprovada a l'Annex del Pressupost General per a l'any 
2013 (modificat per l’Ajuntament Ple en sessió de dia 15/07/2013). 

Vist el Decret de Batlia 1/2014 sobre pròrroga de Pressupost 2014. 

Vist que d’acord amb l’article 20 de la Llei 4/2013, de 17 de juliol, de Coordinació de 
les Policies Locals de les Illes Balears, els auxiliars de policia local (C2) tindran la 
categoria de policia local (Grup C, Subgrup C1). 

D’acord amb la Disposició Transitòria Primera de la Llei 4/2013, de 17 de juliol, de 
Coordinació de les Policies locals de les Illes Balears  els policies auxiliars  
s’extingeixen quedant dos tipus: 
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- Policies auxiliars que tenen la titulació del grup C1 
•  S’integren a la Policia local, Grup C1 
• És una integració plena a tots els efectes (econòmics i de carrera administrativa) 
- Policies auxiliars que no tenen la titulació del grup C1 
• S’integren a la plantilla com a “Policies auxiliars per extingir” Grup C1 
• És una integració o classificació només a efectes econòmics 
• Si obtenen la titulació requerida s’integraran a la plantilla com a “Policia Local”, Grup 
C1 
 
Considerant allò disposat a l'art. 126 del RDLeg 781/1986, de 18 d'abril, pel qual 
s'aprova el Text Refós de les Disposicions Legals Vigents en matèria de Règim Local, 
interpretat en relació amb allò disposat a l'art. 169 del Text Refós de la Llei Reguladora 
de les Hisendes Locals, aprovada mitjançant RDLeg 2/2004, de 5 de març, sobre el 
procediment per l’aprovació, modificació i entrada en vigor dels Pressupost i Plantilla 
de Personal. 
  
D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO  a l’Ajuntament 
Ple l’adopció del present ACORD:  
  
PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de la Plantilla de Personal, en els 
següents termes: 
 

A) PERSONAL FUNCIONARI 

  Núm.Places Grup Nivell C.D. Situació 

I) Habilitació de caràcter estatal  

1.1  Secretari-Interventor 1 A1 26 COB 

II) Escala d'Administració General  

2.1  Subescala Auxiliar Adm. 1 C2 14 COB 

2.2  Subescala Auxliar Adm. 1 C2 13 INT 
2.3  Subescala Auxliliar Adm. 3 C2 12 INT 

III) Escala d'Administració Especial  

3.1. Subescala de Serveis Especials         

3.1.1. Policia auxiliars per extingir 1 C1 9 COB 

3.1.2. Peó manteniment 1 C2 10 COB 

3.1.3. Policia local 2  C1  9  INT 

B) PERSONAL LABORAL  

I ) Personal laboral fix: 

1.1  Oficial 1ª Manteniment 1     COB 

1.2  Peó manteniment 2     INT 

II ) Personal laboral temporal : 

2.1 Auxiliar Admin.- P.I.J., Biblioteca,         

Arxiu i Joventut 1     INT 

2.2  Educadora  2     COB/INT 

2.3  Auxiliar Educadora 1     INT 

2.4 Personal neteja 4     INT 
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SEGON.- Ordenar l'exposició pública del present acord mitjançant anunci al BOIB, per 
termini de quinze dies, a l'efecte que els interessats puguin formalitzar les 
reclamacions que estimin convenients en defensa dels seus legítims interessos. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar la proposta 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
3.- EXAMEN I APROVACIÓ DESAFECCIÓ BÉ DE DOMINI PÚBL IC AL 
POLIESPORTIU MUNICIPAL.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 24 de febrer 2014,  que deia: 
 
“A La Carretera número 125 l’Ajuntament té instal·lat les antenes de telefonia mòbil i 
que ocupen  82,23 m2 aproximadament de titularitat municipal. 
 
En aquest moments la parcel·la indicada té la qualificació jurídica de bé de domini 
públic destinada a ús públic , és necessari adoptar un acord d’alteració de la 
qualificació jurídica per a que tengui la consideració de bé patrimonial. 
 
Un cop tengui la qualificació de bé patrimonial l’Ajuntament podrà cedir l’espai a les 
empreses de telefonia mòbil mitjançant l’arrendament, constituint per tant una font 
d’ingressos per a l’entitat de conformitat amb l’article 6.1 del Reglament de Bens de les 
Entitats Locals.  
 
De conformitat amb l’establert al Reglament de Bens de les Entitats Locals correspon 
aprovar inicialment l’expedient d’alteració de la qualificació jurídica del bé, aquest 
acord haurà de ser exposat al públic durant el termini d’un mes per a que es presentin 
les al·legacions que s’estimin oportunes i un cop informades, el Ple per majoria 
absoluta dels membres haurà de resoldre l’expedient. 
 
D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO a l’Ajuntament 
Ple l’adopció del present ACORD:  
 
Primer.-  Aprovar inicialment l’expedient d’alteració de la qualificació jurídica de la 
parcel·la ubicada a La Carretera 125 per a la ubicació de les antenes de telefonia 
mòbil en tot el terme municipal; per a que tengui la qualificació de bé patrimonial. 
 
Segon.-  Exposar al públic el present acord per a que en el termini d’un mes a comptar 
des de el següent a la data de publicació en el Butlletí Oficial de les Illes Balears, les 
persones interessades puguin examinar-lo i presentar les al·legacions i observacions 
que estimin oportunes. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup municipal CxI, es va manifestar 
que a l’esborrany del pressupost 2014, no s’ha consignat correctament l’import dels 
ingressos per la taxa d’ocupació d’antenes de telefonia mòbil.    Contestà el regidor Sr. 
Miquel Perelló Alomar, dient que si s’havien consignat correctament i que en cas de 
què s’aprovi la desafecció de domini públic, es durà com a punt d’ordre del dia els 
convenis a les diferents companyes de telefonia mòbil. 
  
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar la proposta 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
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4.- EXAMEN I APROVACIÓ RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT.- 
Es va donar lectura a la Proposta d’Acord de data 5 de març 2014,  signada pel regidor 
d’Hisenda, Sr. Miquel Perelló Alomar, que deia: 
 
“Expedient de modificació de crèdit 1/2014, referent a la modificació de crèdits del 
pressupost de despeses mitjançant suplement de crèdit. 
 
ANTECEDENTS 
Per Decret de batlia de 3 de març 2014, s’inicia l’expedient per a l’aprovació de la 
modificació de crèdit mitjançant suplement de crèdit. 
 
1. Per poder finançar les factures de l’expedient del reconeixement extrajudicial de 

crèdit, que es detallen a continuació, per fer front a les despeses de l’exercici 
anterior, cal tramitar l’expedient de suplement de crèdit que s’ha de finançar 
mitjançant romanent de tresoreria del pressupost vigent de la corporació, amb 
subjecció a les disposicions vigents.  

 
Despeses que cal finançar, i finançament que es proposa:  
 
a) Partides del Pressupost de despeses a que afecten l’expedient: 
 
Partida 165/22100.- ENLLUMENAT PÚBLIC.- es proposa ampliar en la quantitat de 
1407,47 €, per fer front a les factures de l’exercici anterior, del contracte del carrer 
Església núm. 5. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1. La normativa jurídica està recollida a l’article 177 del Reial decret legislatiu 2/2004, 

de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals, als articles 34 a 38 del Reial decret 500/1990 i a la Base 6 de les bases 
d’execució del pressupost de 2014. 

 
2. Segons la normativa d’hisendes locals i el RD 500/90, quan s'hagi de realitzar 

alguna despesa que no pugui demorar-se fins a l'exercici següent i en el 
pressupost de la corporació, per finançar el reconeixement extrajudicial de crèdit, 
el president ha d'ordenar la incoació de l'expedient de concessió de crèdit 
extraordinari o de suplement de crèdit. 

  El finançament es pot realitzar a càrrec del romanent líquid de tresoreria. 
 

3. Segons els articles 22.2.e i 47  de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las 
bases del règim local, l’aprovació de la modificació del pressupost és competència 
del Ple de l’Ajuntament amb majoria simple. 

 
Per tant, i d’acord amb les disposicions legals vigents, proposo al Ple l’adopció del 
següent acord: 
 
Primer.- Aprovar l’expedient de suplement de crèdit número 1/2014, per  finançar  
mitjançant  romanent de tresoreria les factures de l’expedient de reconeixement 
extrajudicial de crèdit de l’exercici anterior. 
 
Segon.- Aprovar la següent proposta de modificació de crèdit número 1/2014 en el 
Pressupost Municipal de 2014 per suplement  amb càrrec al Romanent de Tresoreria 
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disponible, quedant fixades les partides i conceptes pressupostaris afectats, de la 
següent forma: 
 
PARTIDES EN AUGMENT: 
 
DESPESES 
 

GRUP      
PROGRA-  DENOMINACIO Consignació Augment supl. Consignació 

MES Subcon.  anterior crèdit final 
165 22100 Electricitat enllumenat públic 18.700,00 €  1.407,47 € 20.107,47 € 

   18.700,00 € 1.407,47 € 20.107,47 € 
 
INGRESSOS 
 

          
PARTIDA DENOMINACIO Consignació Augment supl. Consignació 

    anterior crèdit final 
870.01 Romanent de tresoreria 0,00 € 1.407,47 € 1.407,47 € 

      0,00 € 1.407,47 € 1.407,47 € 
 
L’import total ampliat de dit expedient ascendeix a 1.407,47 €, essent la procedència dels 
fons per finançar el mateix, amb càrrec al romanent de tresoreria disponible. 
Quedant d’aquesta forma anivellat el Pressupost. 

 
Primer.- Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies 
hàbils, mitjançant edicte en el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. 
En cas que no es presentin reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple 
disposarà del termini d’un mes, comptat des de la finalització del període d’exposició 
pública, per resoldre-les.“  
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens Mir, del grup municipal PSM-EN es va demanar si s’havia 
comprovat que els rebuts d’aquest nou comptador coincidia aproximadament, amb el 
facturat anteriorment.   Contestà l’infrascrit secretari, dient que sí. 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar la proposta 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
  
 
 
5.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ PP DE REBUIG A LES PRO SPECCIONS 
PETROLÍFERES A LES ILLES BALEARS.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PP,  que deia: 
 
“A la Conferència de  Presidents celebrada el dia 28 de gener, a Eivissa, s’ha posat de 
manifest el consens de totes les institucions en el rebuig a les prospeccions 
petrolíferes en les Illes Balears. 
 
Durant la reunió, el president del Govern Balear, va manifestar el rebuig contundent  
del Govern i de la resta d’institucions, a  les prospeccions petrolíferes en les Illes 
Balears,  assegurant que es duran a terme totes aquelles accions que s’estimin 
oportunes, consensuades amb els presidents dels Consells Insulars, per evitar 
aquestes prospeccions. 
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De fet, el Govern des de l’inici de legislatura ha apostat per els energies renovables, 
promocionant el transport amb vehicles elèctrics per tal d’evitar la contaminació 
ambiental.  Amb iniciatives com la Mesa per a l’Impuls  de la Mobilitat Elèctrica a les 
Illes Balears, conformada per representants institucionals d’àmbit autonòmic, insular i 
municipal, així com representants socials i empresarials. 
 
El dia 30 de gener, el Ple de la Comissió Balear de Medi Ambient (CMAIB), òrgan 
ambiental substantiu de les Illes Balears, s’ha tornat a oposar, als projectes de 
prospeccions petrolieres que diverses empreses volen dur a terme al Mediterrani. 
 
Entre d’altres acords, s’ha acordat demanar al Ministeri de Medi Ambient, Agricultura i 
Alimentació i al Ministeri d’Indústria, Energia i Turisme, la necessitat que tots els 
projectes s’incloguin en únic pla i que se subjectin a una avaluació ambiental 
estratègica conjunta, tal com recull la Llei 42/2007, de 13 de desembre, del patrimoni 
natural i de la biodiversitat. 
 
No es tracta de la primera vegada que la CMAIB adopta un acord negatiu a les 
prospeccions, el passat mes d’abril de 2013 aquest òrgan ambiental també va informar 
negativament sobre un primer projecte de golf de Lleó, entre les costes de Catalunya i 
Menorca. 
 
La CMAIB justifica aquesta decisió en les conseqüències greus, i en alguns casos 
irreversibles i fins i tot letals, que la contaminació acústica produïda per les ones 
utilitzades per les prospeccions sísmiques 2D amb canons d’aire tindria en la majoria 
de la important fauna marina i en els recursos pesquers que hi ha a la zona.  També fa 
constar en l’informe la “gravetat ambiental en cas d’abocament accidental” que es 
produiria en el cas hipotètic que explotessin les bosses d’hidrocarburs trobades i 
l’afectació directa no solament de l’ecosistema marí, sinó també del turisme, principal 
motor econòmic i font de riquesa de les Illes Balears. 
 
Així mateix, al novembre de 2012, el Conseller de Medi Ambient, va remetre una carta 
al Ministeri, mantenint la postura de rebuig del Govern sobre les prospeccions, que 
queda reflectida en els dues PNL aprovades per unanimitat pel Parlament Balear, i 
incidint en la necessitat que el govern estudiés fórmules per aturar aquesta iniciativa. 
 
Por tot això, Acorda: 
 
L’Ajuntament de Llubí expressa la seva postura contrària a les prospeccions 
petrolíferes en les proximitats de l’arxipèlag de les Illes Balears.”   
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar la proposta 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
6.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ PSM-EN CONTRA LES PROS PECCIONS 
PETROLÍFERES.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 4 de març  2014,  
que deia: 
 
“L’anunci de la realització de prospeccions d’hidrocarburs a les aigües de la mediterrània 
properes a les Illes Balears, ha provocat una reacció unànime de rebuig a totes les illes 
de l’arxipèlag. Així, tant el sector privat, com la societat civil, grups científics, les 
organitzacions de defensa del medi ambient i molt partits polítics s’han manifestat en 
contra d’aquestes prospeccions atès el perill que representen tant per als ecosistemes i la 
qualitat del medi ambient com per a l’economia de les nostres illes. 
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Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de Llubí adopta els següents Acords:  
  
1r. L’Ajuntament de Llubí rebutja la realització de qualsevol tipus de prospeccions 
petrolíferes en el territori de les Illes Balears i a les aigües properes de la  Mediterrània. 
 
2n. El Ple de l’Ajuntament de Llubí insta el Govern estatal a suspendre qualsevol llicència 
concedida per a la prospecció d’hidrocarburs a Balears i/o aigües properes, i a rebutjar 
qualsevol sol·licitud de prospeccions que encara no hagi resolt. 
 
3r. L’Ajuntament de Llubí demana als representants polítics de les Illes Balears a les 
institucions estatals una postura activa i ferma en contra de les  prospeccions i/o 
explotacions petrolíferes a la Mediterrània, i en aquest sentit lamenta l’actuació dels 
diputats del Partit Popular al Congrés dels diputats per haver votat en contra de les 
mocions que rebutjaven  les prospeccions petrolíferes.” 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar la proposta 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
7.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ CXI EN CONTRA DE LES P ROSPECCIONS 
PETROLÍFERES DE LES ILLES BALEARS. 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal CxI, de data 3 de març  2014,  que 
deia: 
 
“A l’any 2006 la Companyia MEDOIL presentà una sol·licitud al Ministeri d’Indústria, 
Turisme i Comerç, per l’adjudicació de permisos d’investigació d’hidrocarburs al Golf 
de València. Aquest permís es va sol·licitar per a 5 zones. Concretament, les 
anomenades Albufera, Benifayó, Gandia, Alta Mar 1 i Alta mar 2.  El 23 de desembre 
de 2010, per Reial Decret, s’autoritza el permís d’investigació d’aquestes zones (BOE 
de 22 de gener de 2011).   
 
Les zones que obtenen el permís d’investigació estan situades a 18 Km de València i a 
35 d’Eivissa. Per tant hem de tenir en compte que tot l’arxipèlag Balear es pot veure 
afectat negativament per les conseqüències d’aquestes actuacions. 
 
Conseqüències que afecten indubtablement a les zones protegides per Europa de les 
Illes conegudes com a Llocs d’Importància Comunitària i Zones d’Especial Protecció per 
a les Aus (LICS i ZEPAS) així com a espècies protegides i/o en perill d’extinció del mar 
balear.  Tot això amb les repercussions negatives sobre els nostres principals sectors 
productius. 
  
Per altra banda, també hem conegut que l’empresa SPECTRUM GELIMITED ha iniciat 
els tràmits per a noves prospeccions que afecten a un total de 14.000 Km2 de la mar al 
nord, l’est i el sud de les nostres illes a una distància de 25 Km del nostre litoral. 
 
Convergència per les Illes, en el mes de juny de 2013  ja advertí a la societat i a la classe 
política que les prospeccions petroleres eren la major amenaça que planejava sobre 
Eivissa i Formentera; vist lo vist, a dia d’avui, també ho és per Mallorca i Menorca; 
avançàvem que era palès que el motor econòmic de les Illes Balears és el turisme, basat 
en gran part en el valor mediambiental de les illes, un valor que en cap cas no es pot 
posar en risc; El PI es mostrava molt preocupat ja en aquell moment, i ara igual, per les 
possibles repercussions econòmiques, ecològiques i socials d’aquestes prospeccions 
que podrien acabar sent de caràcter irreversible. 
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Per tant, des del grup municipal Convergència per les Illes, creiem que és imprescindible 
que des de totes les institucions afectades facem un front comú per aturar qualsevol tipus 
d’actuació petroliera que posi mínimament en perill el nostre ecosistema. 
 
Per tot això, proposam al Ple de l’Ajuntament de Llubí, que adopti els següents Acords:  
  
1.- L’Ajuntament de Llubí rebutja frontalment la realització de prospeccions petrolíferes o 
d’investigació d’hidrocarburs a l’àrea de la mediterrània al voltant de les Illes Balears. 
 
2.- L’Ajuntament de  Llubí insta als representants de les Balears al Parlament Balear i al 
Parlament Espanyol a votar a favor de qualsevol resolució o acord dirigit a aturar la 
realització de les prospeccions. 
 
3.- L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de l’Estat a suspendre de forma immediata tant 
l’autorització com l’execució de qualsevol prospecció petroliera a la Mediterrània per 
l’evident risc que comporten per als interessos mediambientals, pesquers i econòmics. 
 
4.- L’Ajuntament de Llubí exigeix al Ministeri d’Indústria, Turisme i Comerç, la suspensió 
immediata de l’autorització per la investigació d’hidrocarburs al Golf de València 
denominats “Albufera”, “Benifayó”, “Gandia”, “Alta Mar  1” i  “Alta Mar 2”, fins a tenir un 
informe d’impacte ambiental i avaluació ambiental estratègica amb els vist i plau de les 
institucions europees pel que pugui afectar a les zones declarades Lics i Zepas, les 
espècies en perill d’extinció o sensibles del mar balear. 
  
5.- L’Ajuntament de Llubí demana al Govern de l’Estat la denegació de noves llicències 
en tràmit per investigació d’hidrocarburs per part de Spectrum Geo Limited o qualsevol 
altres empreses a la mar Mediterrània. 
 
6.- L’Ajuntament de Llubí acorda remetre els presents acords al Govern de les Illes 
Balears, al Govern de l’Estat, al Ministeri d’Indústria, Turisme i Comerç i al Parlament de 
les Illes Balears.” 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar la proposta 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
8.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ CXI CONTRA DE L’APUJAD A DE LES 
COTITZACIONS A LA SEGURETAT SOCIAL. 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal CxI, de data 3 de març  2014,  que 
deia: 
 
“Mentre d’una banda des del govern de l’Estat s’afirma que l’atur es va reduint, la realitat 
és que la disminució de treballadors ocupats fa minvar les recaptacions de la Seguretat 
Social.  Per pal·liar aquest descens, el ministeri de Treball i Seguretat Social ha emprés 
una sèrie de mesures que, sens dubte, perjudicaran molt la malmesa activitat econòmica, 
i amb una incidència molt negativa a la nostra comunitat, atesa l’estructura empresarial 
pròpia. 
 
Així, amb data 21 de desembre es va publicar al Butlletí oficial de l’Estat el RDL 16/2013 
que contempla, entre d’altres modificacions, una apujada de la base mínima de cotització 
dels treballadors autònoms del 22%, i incorpora com a computables a la base de 
cotització dels treballadors assalariats conceptes que fins ara es consideraven 
extrasalarials (les assegurances de vida i sanitàries, els plans de pensions, plus de 
transport i quilometratge, dietes i altres beneficis socials com guarderia de fills, estudis, 
vals de menjador, etc...) 
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La pujada de la base de cotització dels autònoms perjudica de manera evident un dels 
sectors fonamentals per garantir la recuperació econòmica, està injustificat, ja que no 
suposa cap increment en les minses prestacions que reben aquests emprenedors i 
poden suposar que molts d’ells s’aboquin a l’economia submergida ja que en determinats 
casos aquestes cotitzacions resulten inassolibles. 
 
En quan a la incorporació a la base computable de determinats conceptes no és més que 
una  pujada encoberta de les cotitzacions a la Seguretat Social i suposarà un augment 
dels costos laborals, una minva de la competitivitat i un entrebanc més pels emprenedors 
i petits empresaris pel que fa a la contractació de nou personal.  D’altra banda l’aprovació 
d’aquestes mesures pot afectar negativament alguns sectors econòmics com són la 
restauració, guarderies, centres d’estudi, la incentivació de plans de pensions, 
assegurances, etc. 
 
Indubtablement, aquesta pujada de les càrregues fiscals no és cap mesura d’estímul 
econòmic,  més aviat al contrari, suposa un cop més en contra de la tan desitjada 
recuperació econòmica i de la incentivació de la contractació. 
 
En base a  tot l’exposat proposam al Ple de l’Ajuntament de Llubí que adopti els 
següents ACORDS: 
 
Primer.- Demanar al Ministeri de Treball  i Seguretat Social la rectificació de en quant a 
les modificacions fetes en les bases de cotització dels treballadors autònoms, per quan 
un 22% d’increment és del tot abusiu i un fre més a la competitivitat dels emprenedors, 
professionals i petits empresaris de la nostra comunitat. 
 
Segon.- Demanar al ministeri de Treball i Seguretat Social la retirada immediata de la 
disposició final tercera del RDL 16/2013 que inclou les retribucions en espècie com a 
conceptes salarials, que perjudica per igual als empresaris i treballadors, per quan 
suposa un increment dels costos laborals i, en conseqüència una minva de la 
competitivitat de les empreses, així com pot implicar una disminució de les retribucions 
dels treballadors. 
  
Tercer.- Sol·licitar al Ministeri de Treball i Seguretat Social que abandoni la seva 
intromissió dins el camp de la negociació col·lectiva, matèria que afecta fonamentalment 
a treballadors i empresaris. 
 
Quart.- Instar al Govern de l’Estat que qualsevol mesura que s’hagi d’emprendre i que 
afectin a la llei de Seguretat Social, es faci amb el consens dels agents socials afectats, 
els representants dels treballadors i dels empresaris. 
 
Cinquè.- Notificar  el present acord al Ministeri de Treball i Seguretat Social el contingut 
del present acord.” 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar la proposta 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
9.- PROPOSTES D’URGÈNCIA .-   
Prèvia declaració d’urgència, acordada per unanimitat dels assistents, es va  tractar el 
següent assumpte: 
 
1.- MOCIÓ D’URGÈNCIA.- 
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- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ PSM-EN PER UNA QUALITAT ASSISTENCIAL 
ADEQUADA DE L’ATENCIÓ PEDIÀTRICA A L’HOSPITAL D’INCA.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 12 de març  2014,  
que deia: 

 
“Darrerament han aparegut als mitjans de comunicació diverses notícies sobre la 
insuficiència en el servei de pediatria de l’Hospital Comarcal d’Inca, hospital de 
referència per a la població del municipi de Llubí. En aquesta situació cal afegir les 
comunicacions de crítica i denuncia fetes pel Sindicat Mèdic de Balears i alguns 
professionals del centre que manifesten una total insuficiència de servei i de personal 
mèdic molt especialment pel que fa a les urgències pediàtriques.  
 
Els serveis pediàtrics i la corresponent atenció ciutadana des  d’un hospital de 
proximitat són uns recursos de primera necessitat per als habitants de Llubí. La 
insuficiència d’aquests serveis o la seva incorrecta gestió poden ocasionar una 
discriminació de servei respecte d’altres comarques i, sense dubte, és motiu de 
preocupació alo municipi de Llubí pel que fa a la qualitat assistencial.  
 
Per tot això, el Ple de l'Ajuntament de Llubí adopta els següents Acords  

 

Primer. L’ajuntament de Llubí mostra la seva preocupació per la insuficiència de servei 
i els problemes de personal del servei de pediatria de l’Hospital Comarcal d’Inca.  
 
Segon . L’ajuntament de Llubí reclama a la Conselleria de Salut que mantengui tots els 
recursos humans i materials necessaris en matèria de serveis pediàtrics i de qualitat 
assistencial en general per garantir un servei digne i de qualitat a l’Hospital de 
referència del municipi de Llubí. 
 
Tercer.  Traslladar aquests acords a la Conselleria de Salut del Govern de els Illes 
Balears i a la Gerència de l’Hospital Comarcal d’Inca.“ 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents,  acorden aprovar la moció 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
2.- MOCIÓ D’URGÈNCIA.- 
Prèvia declaració d’urgència, acordada per majoria dels assistents (6 vots a favor: 4 
PSM-EN, 1 PSOE, 1 CxI, i 5 vots en contra: PP) que representa el vot favorable de la 
majoria absoluta legal, es va tractar el següent assumpte:  
 
- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ PSM-EN, PSIB-PSOE I CXI,   PERQUÈ LLUBÍ 
COMPTI AMB UN PRESSUPOST DIGNE PER AL 2014 I PEL CO NSENS AMB LES 
INVERSIONS MUNICIPALS.- 
Es va donar lectura a la moció conjunta dels grups PSM-EN,  PSIB-PSOE i CxI,  de data 
17 de març  2014,  que deia: 

 
“En vista que l’Ajuntament de Llubí es troba amb els pressuposts prorrogats atès que els 
pressuposts 2014 i les inversions que se’n deriven no han tengut suport suficient per ser 
aprovats. 
 
Atès que la pròrroga de pressuposts pot comportar perjudicis injusts al poble de Llubí i als 
seus habitants pel que fa a contractacions, inversions, serveis, etc. 
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Atès que el batle de Llubí segueix sense convocar els diferents grups de l’oposició per tal 
de cercar suports als pressuposts i el consens suficient en les inversions del 2014. 
 
Els grups polítics del PSM-EN PSIB-PSOE i Convergència x Illes proposen al Ple de 
l’Ajuntament de Llubí els següents acords: 
 
Primer.-  Instar el batle de Llubí a presentar de manera urgent el pressupost 2014 
incorporant les propostes que han fet els diferents grups de l’oposició per tal de 
rebaixar la partida de dietes-assistències a alts càrrecs, reduir la despesa corrent en 
coses no prioritàries i incrementar les partides de conservació, manteniment i 
reparació d’equipaments i instal·lacions municipals, i algunes inversions que permetran 
la reforma de la plaça de la carretera i de la plaça de Son Ramis, amb especial atenció 
als infants, i la reparació de carrers i camins del municipi d’acord amb una planificació 
prèvia de necessitats. 

 
Segon.-  Les inversions que es puguin realitzar el 2014 a través del romanent de 
tresoreria o amb subvencions provinents del Consell i/o del Govern es realitzaran 
d’acord amb les prioritats i projectes que figuren a l’annex d’aquest document. 

 
Tercer.-  El cas que hi hagi impediments en portar a terme alguna d’aquestes 
inversions o calgui fer variacions amb la priorització, no es durà a terme cap iniciativa o 
alternativa sense consensuar prèviament amb els grups polítics de l’oposició. 

 
Quart.-  El batle de Llubí presentarà urgentment per aprovació a Ple un Pla d’asfaltat i 
conservació de carrers, places i camins (part urbana i part rural) que una vegada 
aprovat serà la guia per a les futures actuacions. Aquest Pla recollirà l’estat de 
conservació de tots els carrers i camins del municipi, una comparativa de conservació i 
manteniment, i un llistat per ordre d’urgència que indiqui les necessitats d’actuació que 
cal fer per als propers anys.” 
 
Annex  sobre les inversions 2014 
 
Inversions que cal prioritzar (pressupost 2014) 

• L’asfaltat i/o reparació de carrers, voreres i camins (sempre d’acord amb un Pla 
de conservació i reparació) i d’altres actuacions d’embelliment del poble. 

• Reformar l’àrea recreativa de la plaça de la Carretera i aconseguir uns jocs 
infantils per a Son Ramis: es durà a terme a partides d’inversió del mateix 
pressupost. 

 
Inversions que cal prioritzar a través del romanent  tresoreria i subvencions del 
Consell 2014-2015 

• Construcció d’una escoleta municipal (0-3 anys) 
• Les obres de recollida de pluvials (per trams). 
• La reforma integral de la piscina i tota la zona annexa. 
• Aconseguir un solar per a la nova escola. 
• Adquirir Ca Ses Monges a un preu just per a Llubí. 
 

Altres inversions : les que permetin millorar significativament els serveis municipals, el 
manteniment i conservació del nostre poble, i donar suport a les activitats econòmiques, 
culturals i socials de Llubí.” 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens, en representació dels grups municipal de l’oposició  -
PSM-EN, PSOE, CxI- es va manifestar que el motiu d’aquesta moció és intentar 
consensuar les inversions municipals i les inversions a sol·licitar al Consell de Mallorca 
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por la línea de subvenció del Pla d’Obres i Serveis.  Ja que el batlle no ha convocat als 
grups municipals de l’oposició per consensuar els pressuposts, hem decidit  presentar per 
urgència aquesta moció, ja que els pressuposts estan lligats a les inversions.    
 
Per part del Sr. Batlle es va manifestar que ells estan en contra de la urgència i que 
necessitaven un temps per estudiar aquesta moció, a part de què per evitar la pròrroga 
dels pressuposts només han de votar a favor o votar abstenció.  El seu equip de govern 
ha negociat amb l’oposició els pressuposts municipals, i l’únic que varen proposar a 
l’anterior sessió plenària, era introduir dues inversions més que els grups de l’oposició 
presenten en el seu annex d’inversions.  
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manifestar que ells només havien demanat una 
setmana per estudiar les modificacions que proposaven l’equip de govern al seu annex 
d’inversions i que el batlle no els havia volgut donar aquest temps. 
 
Per part del sr. Batlle es va manifestar que el que volia l’oposició era governar des de 
l’oposició, sense assumir responsabilitats, bloquejant els pressuposts i que en cas de què 
vulguin governar, ja saben els instruments de què disposen per a fer-ho. 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manifestar, que precisament el que no volien és 
bloquejar els pressuposts  ja que representa un perjudici per al municipi i que no entén 
com ara, l’equip de govern no vol aprovar ni tractar aquesta moció, on s’inclouen les 
inversions que varen demanar a l’esmena de l’annex d’inversions, tractat al darrer plenari. 
 
Per part del Sr. Batlle es va manifestar que han tingut un mes per presentar aquesta 
moció, i l’han presentat ara per urgència, i que necessiten temps per estudiar-la. 
 
Per part dels regidors dels grups de l’oposició PSOE i CxI,  es va manifestar que ells 
només havien demanat una setmana per estudiar l’esmena presentada pel grup 
municipal  PP  i que no va ser un caprici i que encara no entenen per què el batlle no els 
va donar aquest temps. 

 
Els reunits, prèvia deliberació, per majoria dels assistents (6 vots a favor: 4 PSM-EN, 1 
PSOE, 1 CxI, i 5 vots en contra: PP), acorden aprovar la moció abans descrita  i l’annex 
adjunt.  
 
 
10.-  PRECS I PREGUNTES.-  
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es va 
formular el següent prec: 
-Al carrer Creu, a les voravies hi ha senyals de trànsit que dificulten el pas, que es 
vagin canviant progressivament per  no donar problemes.  
 
Per part del regidor Sr. Cristòfol Riera Solé, del grup municipal PSM-EN, es va 
formular el següent prec: 
-Que es faci un estudi de trànsit a l’entorn del carrer Ramon Llull, ja que hi ha queixes 
dels veïns. 
 
Per part de la regidora Sra. Beatriu Caterina Rodrí guez Fiol, del grup municipal 
PSM-EN, es va formular el següent prec: 
-Que l’Ajuntament vigili que els establiments i locals públics, no deixen els fems  durant 
el dia, ja que s’han de deixar durant el vespre per a la seva recollida. 
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Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular el següent prec: 
-Durant la “Nit jove” de les festes de Sant Feliu, es varen rompre unes barres de 
tancament d’una finca que el propietari deixà a l’Ajuntament, pregant que s’arregli  al 
més aviat possible. 
 
Per part de la regidora Sra. Magdalena Perelló Fron tera,  del grup municipal 
PSM-EN, es va formular la següent pregunta: 
-Per part del Consell de Mallorca o de l’Ajuntament s’estan fent feines a la rotonda, a 
l’entrada del poble?   Li contestà el Sr. Toni Vallespir, dient que per part del Consell de 
Mallorca s’estan sembrant plantes i que per part de l’Ajuntament s’han llevat les 
tapareres i s’han plantat garrovers, a més, s’han senyalitzat diversos destins i 
informacions. 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es varen 
formular les següents preguntes: 
-Hi ha previstes activitats per al joves del poble?   Li contestà el Sr. Batlle, dient que 
l’encarregada està elaborant la programació que s’ha de dur a terme pròximament. 
 
-A què es destinarà la subvenció del Pla d’Obres i Serveis del Consell de Mallorca?  Li 
contestà el Sr. Batlle dient que  es dedicaria a l’asfaltat dels carrers i què, d’acord amb 
l’annex d’inversions proposats pels grups municipals de l’oposició, es desestimaven 
les inversions proposades pels següents motius: 
-Construcció escoleta 0-3 anys : No s’ha demanat aquesta inversió, ja que no està 
dins l’àmbit d’actuació.  Han mantingut una reunió amb el president del Govern Balear, 
que a la millor, ens podrien ajudar a través d’un pla plurianual, sempre que 
l’Ajuntament s’endeutés i el Govern Balear, aniria pagant les amortitzacions anuals, 
però aquesta inversió no està dins l’objecte de subvencions. 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manfiestar que l’intent  d’incloure aquesta inversió 
a l’anterior sessió plenària, va ser una cortina de fum.   
-Aigües pluvials:  Només demanar el primer tram de la construcció d’aigües pluvials, 
té un cost de 450.000 euros i no complirien l’objectiu d’evitar les inundacions a les 
zones més castigades del casc urbà quan plou.  Han fet una primera fase, però trobam 
que aquesta obra s’ha de fer tota d’una vegada.  A part d’això, no es podem endeutar 
per cobrir la part que no subvenciona el Consell de Mallorca. 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manifestar que si es segueix aquest criteri, mai 
no es farà. 
-Piscina municipal:  Aquest projecte sí que està dins l’objecte de la subvenció, però 
excedeix en 30.000 euros l’import màxim a subvencionar, a part de no beneficiar a 
tanta gent. 
-Solar per a la construcció d’una nova escola : Sense l’aprovació de les Normes 
subsidiàries no es pot sol·licitar aquesta inversió per a la compra de terrenys. 
-Ca Ses Monges:  D’acord amb l’aprovat pel plenari, es varen iniciar negociacions per 
la compra de l’immoble de Ca Ses Monges per un preu de 300.000 euros, i encara no 
hem rebut contestació per part de les interessades. 
-Parcs infantils:  Està previst al pressupost aquesta inversió per millora dels parcs 
infantils de la Carretera i Son Ramis. 
-Asfaltat i condicionament de diversos carrers del poble :  El Sr. Batlle manifestà 
que s’ha sol·licitat l’asfaltat dels següents carrers:  Arraval, Creu, Dr. Fleming, Sant 
Feliu i avinguda Son Marget. 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manifestar que és una vergonya que unes 
inversions que equivalen al 20 % del pressupost municipal de 2014, no s’hagin 
consensuat, ni tant sols comentat ni a una comissió informativa, ni a cap sessió 
plenària.  Que aquestes inversions s’ha elegit de manera arbitrària i sense cap estudi 
previ.  Manifestant a més,  que això no son formes d’actuar d’un batlle democràtic. 
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Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es 
varen formular les següents preguntes: 
-L’Ajuntament està fet qualque actuació de pluvials en aquest moments?  Li contestà el 
Sr. Batlle dient que sí, que s’està fent obres a la canonada a Can Coves per part de la 
brigada municipal.  També s’actuarà a la zona del carrer Desaigüa. 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular les següents preguntes: 
-Ha desaparegut el cartell de LLubí, a l’entrada des de Santa Margalida?  Li contestà el 
Sr. Toni Vallespir, dient que sí, i que s’instal·larà un de nou. 
 
-Estan dotades de serveis les rotondes?  Contestà el Sr. Batlle dient que no, ja que no 
constava al projecte. 
 
-Donar l’enhorabona a l’equip de govern, per fer els camins nets.  
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 
 


